
PROTOKOL Nr XLtl0
PRZEBIEGU SESJI TLADY GMINY ZIELONA GOR{

z dnia 1 marca 2010 roku

Obmdy Sesji odbyty sie w Sali.... obrad Urzadu Gminy. ul
Dqbrowskieso 41, poczqrek obrad godz. l0 "'.

Pr?ewodnic/a.y Rady poinformowal, ze rv zwiazku z tym iz odwiedzi nas
kuralor oswiai}. p.osz€ o ryrazcnie zgodJ na kL6tk4 przerwQ cclcn
xmozliwienia wystqlienia Panu Kuratoroni.

Obrady Sesji Rady Gniny Zielona G6La o$orryl Przewodnicz4cy
H.nryk walczak , nastepnie Prz€wodnicz4cy Rady Gminy przywital
prrybylych !a dzisiejsze obrady w6jta Gminy Mariusza Zalewskiego, Z-cq
1v6ita, Pani4 Skabnik i Paniq Sekr€1arz, Pani4 Radca,Przedslawicieli Zwlk
orz Wiceprezydenla Miasta, Panie radne powiatu, kierownik6w reteratow.
dyrekLora GBP i KZG, Panic i Pmow soltysow, witam wszystkich
pozostalych gosci i inieszkancow Gmniy o'!z Paijc i Parow Radnych.

Prze$,odnicz4cy Rady Gniny.o s\riadc4l 2e otwiera Xll Sesj9.
loczym , slwierdzil qworum na sali obrad obecnych jesr 15 radnych na stan
15 radnych, / lista obecnoici n zalqczeniu / wiec posiadamy zdolnosi do
podejmowania uchwat.

Ad.2,
Przewodniczqcy Rady Gminy powiedzial, te torT{dek obrad oL.Tyhali
Panst*o w awiadomieniach, nicnniej jednak Przewodnicz.icy Rad)
sp)tat czy ktos ma lropoz-lcje Tniany poz{dku obmd, dodajqc ze w
,awiadomieniachjest nie wpisany proJekt uchwaly w spmwie s1da$'anta
czasopisna pt.,,Gmina Zielona Cora- lnformacje", ale na komisjach byljuz
omasiany. Wiec skladm fonnahy wniosck o umieszczenie eo w poiz4dku
obmd Sesji.
Przewodnicz4cy Rady slyla] czy ktoi na inne prcpozycjc



Radny Tadeusz Borck powiedzia], ze z uwasi !a fakt iz w dzisiejszych
ob ddd. h, .  /e. rn i  /a goi .  ie /e . ro k i  Wodo.:qei .  pros,ru{) .dz(ni (
zgody na pzesuniqcie pk!.11 na pozycj€ l, a punkty 12 i ll kolejno na poz.
2 i 3 .

Radna Hanna Wysocka zglosita propozycje wycoihniaz porzqdku obmd
ppkt.6, !j. zmian wpodziale na ok€gi, poniewaz otrzymalidmy informacje
ze nie jest normq i2 brdq one musialy byi zmienione.

Radna Antonina Anbrozewicz- Sawczuk, oswiadczyla ze przedstawiony
wniosekjes! wytnogiem ustary. dlalego sqdzi 2epowinien pozostac.

Radny Jaroslaw Berent- spytal o slanowisko Radcy Prawnego.

Rad.a wyj.sdla, 2e j ezeli okRg6w nie n,iennny, po l2 sierpnia z.obi rc

W6jt poprosil, zamiang pkt.l2 na 13, tj.
uchwdy w spmi{ie zmiany podatku o od

Wiecej zmian nie zgioszono.

Przewodnicz{cy Rady poprosil o kolejne przegtosou'anie lrowadzonych
wiiosk6w, jako pieMszy przeslosujemy punk dorycz:tcy wprowadzenia

wniosek zostal pr"yi€ry jednoeloinie.
Dalej Puewodnicz4cy poprosi] o niue w
podejmowania uchwa], lj. aby z porzqdku.jaki Radni
byla nast€pujqca, jako pkt 1 podejmiemy uchwal€ w
nieruchomosci przed lalytir

Wniosck msta] pryjat).

aby jako pieMszy om6wii prcjekt



Kolejny Miosek doryczy wnioskr Pana Borka,

Wniosek zostal przyjety, tak wiec kolejnosd byla by taka
Taryfa.
wniosek zostal przyj€ry jednoglosnie.

Ostami Miosek dotyczy miosku radnej Wysockiej,
pou4dku podziatu gminy na oklegi.

Wniosek zostal przyjsiy 10 glosami za, 4 Fzeciwnych i I

Przewodnicz4cy Rady Gminy. odcqtal porzqdek obrad z v.owadzonymi

Porz4dek obrad zoslal pnyjety jednoglosnie.

Ad.3.
Przewodniczqcy Rady Gminy odwiadczyl, M6cil sie z apl,tdien czy
ktos z radnych , zgtasza uwagi do lreici przebiegu protokotu .

Seketarz obrad poinformowal ze osobiScie nie zglasza uwag, uwae nie
zglosil tez nik z radnych.

Protokol przebiegu X1 Sesji rady Gniny zostai przyjety 10 glosmi z
p|2! 5 glosach wsrremuj4cych si9/
T.Srocrynski,A.Sawcakj.B€rent H.wysockt

Na wstepie Przewodniczqcy Rady Gniny powiedzial, z w okesie
miedzysesyjnyn czyli od dnia ostatniej zw)'czajnej Sesji, miatem zaszczrt

: Plan, Podatek i

tj. wycofania z

i przyjemnoii rprezenLowania tysokiej Rady
spotkmiach z mieszkmcmi:

w na$$ujecych



-wdniL' 6lutego bralem udzialwzebraniu wiejsknn w Jdogniewicach, a27
.reeo $ ,ebJ i r .prauo/das.4rm OsPJdogr 'ckrc.

-2 marca uczeshiczylem w posiedzeniu Komisj i OSwiaty,

Zwiqzku z dwutygodnio{f,m pobyrem w szlilalu i rekonwalescencj{ po
odb)rym zabiegu neurochirurglcayn e moglen uczestniczyi rve
wszystkich slotkaniach, na kt6re bylem zaproszony oraz nie moglem
pelnii czwaikowych dyzu.6rv.

Przewodniczqcy Rady spyta] czy sq pytania do pzedstawionej inibrmacji.
PFan nie zgloszo,lo , .adni infonnaoje p,zyjeli.

Ad.5
Przewodnicz4cy Rady Gminy zw6cjl sie z lfoibq do Wojta Gminy o
pzedstawienie spEwozdaDia z realizacji uchu,al Rady w okesie

Od ostatniej Sesji Rady Cminy zostalo wydanych tqcznie 8
zazqdzei dolycz:lcych:
{ealizacji zadan pfryslusujqcych organowi prorvadz4cemu ptac6wki oiwialowe -
wydano lqcaie 2 zazqdzenia w rym :
-dotyczqce zalwierdzenia aneksow do arkuszy organizacyjnych dla PSP lzylep i PSP

-z zakesu rcalizacji uchwaly w sprawie zasad nabywania, zbywania i obci{zania
nicruchomo(ci oraz ;ch wldzier2awiania lub wynajmowania na okres dluzszy niz 3
lata wydano 5 zarz{dzen w lym w sprawach:
obnizenia ceny wywolawczej w lI i III przerar$ ustnym na s!.zedaz nieruchomoSci
stdowiqcej w{asnoSci Gniny Zielona G6re,
'sprzedazy nierxchomoscj gruntowej lolozoncj w Raculi,
nieodplatneso przyiacia darowizny od Skarbu Panslwa Da rzecz Gniny Zielona c6ra

nieruchonosci polozonej w suchej,
- Lealizacji adai z zdtresu infiastruklury lechnicznej opracowano I zarzqdrenie w
sprawie oprccowdni. pllnu zrgospodaro$ aD ia przcstrzcucgo Ochla,
Ponadio w okesic rym :
'v dniu 28 slycznia 'odbyla sie GalaKonkursu Gnina lai Play,
-w dniu 30.01.2010r uczestnicz)rlen w spotkaniu oplatkowym x miejs
.  d /Wdlnc , /g  orndd/ .n ic  KoLd \ id( . r , l rgo q (  \

- w dniacb 4 5.02.2010.. s Zawadzie odb),|sil przeBl4d J6elek, ofd

owosci Lezyca,



- dnia6 i7 htego.2010r.- odbyly sie zebrania wiejskie w Jmgnjewicach iJeleniowie,
-  8 l  reso ro/dar e /o .mb lpendidwoiLa/drdi lep, ,eo rqgn'e. :a u naLce.
'9 lutego -uczesmiczylem w zebraniu wie.jskitn w Slaryn Kisieiinie.
- 13 lule8o odbyi sie bal kamawalowy w Ochli
- l4luteso uczestniczylem w sporkaniu z okazji Dnia SeDiora wZawadzie,
15 lulego odbyta sia Spolccaa Rada Osrodka WOS i R,

-w dniu 16 luteso nastqpilo podtisanie aneksu do umow na .,Odnowe wsi",
- 18 Iuteso w Gorzowie odbylo siq spolkanic w sprawie po$'odzi, oraz zebranie w
S!'chej,

19 lurego odbylo si€ zebmnie wiejskie w Zaloniu,
- w dniach 23 i 21luty wafsza$,a z dyektorch PSP Pzllep DejDeBqzokazji
wreczeni! mponu z ewaluacji zewnelrznej,

- '5 lJrego oJb) lo \poLkd e v: f lskr  q Dr.onNokie,
- 26lulego w gnmazjum w Pzylepie zostal rozstrzygniety Konkum Ekologicay,
- w dniach 26 lutego uczestniczylem w zebraDiu wiejskim w Lezycy ,
-w dniu 27 lutego uczestDiczylenr w zebrari! OSP Jdrogniewi€,
- I 'ndca w Urzedzie Marszalkowsknn odbylo sie spotkanie z Wojewod4 w sprawie

wdniach 2i3 marcauczestniczylemwposiedzeniach KoDisj i ,wdniu2mdca
Odbylo sierowniez spotkaDie ze Starostq w sprawie budowy ulicy Slolccmej w
Drzonkowie w godziDach wiecrcrnych uczestniczylefi w ebraniu wiejskin
W Kielpirie.

PEewodnicz.qcy Rady Gniny, sfylal czy s:t pytania.lo P.na Wo.jt..

Przewodnicz{cy l{ady Gminy przywitai !a posiedzen'e Pana Andrzeja
Wojnarowskiego puedsiawiciela KlLmtorium Oiwialy, kt6ry na wstepie
lowiedziet ze szkol4 w Pzylepie byla pienvszq na naszyrn tereDie gdzie
przeprowadzono mpo u z ewaluacji zewnatznej. Przeprowadzona
ewaluacja zostala oceniona.jesli chodzi o slopien spelnienia wynasan w
stopniu bardzo w),sokim , jes! !o wirc pow6d do satysfakcji, nie tylko dla
pracownik6w szkoly ale r6wniez dla orsdu prowadzqcego .Ewaluacjajes!
preprowadzona w ram.ch pilotazu, occnimy .jcst stopicn spclnicnia

Wymagania okreilone sq w rozpoEa3zeniu Minislra w sprawie nadzoru
pedasogicznego, 17 i lak jak wsponnialem wiekszosi sposrcd lych
wy'nagan zostala uznana za spclnicnic w stopniu naj\ryzszym. Decyzjq
Panl Ministef $1b.ane szkoly tc, kt6re byty gotolve na przeprowadzelie

.a
ewaluacji. jest teraz tak lechnicznie powolujqc lewi



przep.owadzenia kilkudziesieciu ewaluacji w kmju, zosranq wyciqgniQte
wnioski koncowe, w przysr-lym tygodniu w KJalowie naslqpi
podsnmowanie piloLazu. Odnoszq. sie do stony teclrniczncj bylo ro duze
pzezycie dla calej spolecaosci szkolnei, bardzo absoLbuj4ce zaddie,
poniewaz Pan dyreklor nusi chociazby odpowiedzied na 142 pytania ujete
w kwestionariusa rywiadu, klory tRal ca\, dzie6. Kolejne ewaluacjc
bd,t przeprowadzone w kole.jnym rcku szkolnym. Z tego miejsca w
imieniu Kuratora OSwiaty chcialbym serdecznie podzi9kowaa Panu
Wojtowi za unozliwienie lrzcprowadzenia pilotazuj pie&szej ewaluacji w
wojew6dztwie lubuskim , chcialbym tez serdecznie podziekowai Panu
dyrcktorowi , podzi€kowai i pograrulowai, podzi€kowae row ez mdoyn
gniny Zielona Gora, z mcji 1ej. 2e gorym okiem widai ze panstwo jako
organ prowadzqcy, wspicracie szkoly. wstronagacie szkoly i to bardzo
. :e. /y. le. /  /e rd l  bdd,  o scrdecaie pr  . ruL dz:ckujc.

P'zewodnicz4cy ndy Gminy. podzigkowal Panx wojnarowskienu za

Przwodniczqcy Rady Gniny sp)tai , czy zostaly udzielonc odpowiedzi na
inleQelacje zgtoszone na oslatniej Sesji.
Wojt odporviedziat, zc na interpelacje z ostamiej Sesji odporviedzi zostaly

Przewodniczqcy Rady Cminy, powiedzial. ze pierwszy projekt uchwab,
dotyczy trchwalenia Planu .ozwoju i modernizacji urzqdan
wodocjq8owtch i urz.rdzen kana izacrjnlch :Zielo.ogorskich
Wodoci4gow i kanaliacji Sp.z.oo na lala 2010-201?
Pzewodnicz:icy powiedzial , ze projekr uchwaly byl szczeg6iowo
omowiony na losiedzeniach komisji . nielmie.j jcdnak sptal czy s:t uwasi
bqdt propozycjc aniuy lEcdstawioncgo projekru.

Przewodniczqcy Rady. odwiadczyl ze nie widzi uwa8.

Przewodniczqcy tudy Gmnry poprosil Prze$odniczqclch KoDisji



Radna Hanna Wysocka Przewodniczqca Komisji Budzetu, Rolniclwa
i Iniiastruklury iOchrony Srodowiska powiedziala, ze komisja

uchwaly zaoliniowalapozlt)'wnie.

Radna Anionina Ambrozewicz - Sawczuk Pzewodniczqca Komisji
powiedziala 2e Konisja Polityki Socjalncj, Zdrowia, Praw
Czlowieka i Praworzqdnosci projekt uchwab, uopiniowala

Radny Wieslaw Kuchta Przewodniczqcy Komisji Oswiary i Kuhury
olwiadcz],i 2e komisja projekt uchwaly zaopntiowala lo4ayavnie.

P.zewodnicz{cy Rady poprosi} o przeglosowanie lrojeklu uchwaty.

Uchwala zoslala podjata ll glosami za i I wstrzymujqcym sie Uchwala
NI XLy325 /r0.

2l
Puewodnicz4cy Rady Gminy, powiedzial, re tie$szy projekt uchwary
dolyczy zmiany uchwalyw spnwie podatku od nieruchomosci.
Przewodnicz:tcy powiedzial , zc prcjekt uchwaly b)4 omowiony na
posiedzeniach komisji , nienniej jednak slytal czr, s{ p)lania bedz
troFzycje zmiany predstawionego prcjek!.

Przewodnicz{cy ltady Cminy poprosi} Prcwodniczqcych Komis.ji o opini€.

Radna Hanna Wysocka Pzercdniczqca Kon*ji Budzelu, Rolnicrwa
i Infrastrukiury i Oclnony Srodowiskapowicdziata, ze konisja

ulhwdly  aopin io$ala poz) t )sn ie  .

Rodn. Anronina Ambrozcwicz Sawcak Przewodnicz4ca Komisji
lowicdziah ze K^ nisja Po ib r i  Sol ja lnej ,  Zd.ouia,  P,aw
Czlu$iela i PrJ$orzqdnosci protekt ulhwaly  aopin os3l
po4aywnie 2 glosami za i I wstrzyhLrj4cym si€/A.Sawczuv.

Radny Wieslarv Kuchta Przewodniczaoy KoDisji Oswjaly i Kulrury
o i q i r d . / ) r / e t o 1 i  i r - o i e . r  . , r " .  ? o p i n . o k o  o  p q 4 . - y v ,  e .



Przervodnicz4cy R.dy poprosil o przglosowanie projektu uchwary.

Uchwala zostala podjeta przy 12 slosach za, 2 wstrzymujqcych sie/
T.Sroczynski i J.Bereni/ omz 1 praciMynr,/ A.Sawczuk/ Uchwala Nf
xLv326 llQ
3/
Prrewodniczqcy Rady Gniny powiedzial, ze kolejny piojekl uchwaty
dotyczy zatwierdzenia taryry dla zbiorowcgo zaopatrzenia w wod9 i
zbiorcw€so odprowadzania sciek6w przedlozonej puez,,Zielonogorskie
Wodociqgi i Kanalizacja,,S!.2.o. w Zielonej c6rze. Przewodnicz{cy
powicdzial , zc !rcjckt uchwab, byl szczes6lowo on6wioDy na
posiedzeniu komisji , niemniej jednak spylai czy sa. uwasi bqdi propozycje
zniany przedslawionego pro jektu.

PEewodniczqcy Rady, oswiadczyl Ze nie widzi uwag.

Przewodniczqcy Rady Gminy poprosil Prewodniczqcych Komisji o olinig.

Radna Hanna Wysocka Pzewodniczqca Konisji Budzetu, Rolnictwa
ilnfraslruklury i Oclfory Srodowiska powiedziala, ze konisja
pfJ  r l l  Lc \qa I )  /doD 1 'oud la  po l )  r ) .n rc

Ra.lna Antonina Ambrozewicz ' Sawczuk P.zewodnicz{ca Komisji
powiedziala zeKonisja Polilyki Socjalnej, Zdrowia, Praw
Czlowieka i PrawouqdnoSci projekt uchwaly zaopiniowala
pozytywnie 2 glosami za i I $,s1.zyntrjqcym !o moj glos.

Ra<tny Wieslaw Kuchta Przewodnicz:{cy Komisj i OSwiary iKulrury
odwiadczyl 2e komisja prcjekl uchwaty zaopiniowala pozfywnie.

Przexodnicz{cy Rady poprosi} o przes}osowanie lroj ektu uchwaly.

Uchw.I. zostata lodj ata.jcdnoglosnie -Uchwala Nr XLI//127 / 10.

PRZERWA

Przewodniczqcy Rady Gminy powie&ial, ze
dotyczy zniany uch$,aly w sprawje
Gospodarczeso w Gminie Zielona c6mna lala



powiedzial ze pfojeLt uchwab' by] szczeg6lowo om6wiony na
posied?eniu komisji , niemniej jednak slytai czy s{uwagi bqdz propozycje
zmiany przedstawionego prcjektu.

Radna Anlonina Arnbrozcwicz - Sawczuk- powiedziala ze wczoraj nie
dopnqala sie o now{inweslycje w L€zycy, olc dzisiaj chcialaby wicdzica,
po w prosramie wielolernift ulicy rej Die by1o.

W6jt wt'jasnil, ze mieszkancy sami wlkonali dokunentacja izakupili
stuly. my wykonujemy tylko roboty.

PdiHalip- dodala Ze wa.tosc dokumentacii wacha si€ od 6 do 12 tys zl,
takie koszty wlnikajq z przelars6w, natomiasl warrosi slup6w wynosi
12.804,-zL

Prewodriczqcy R.d) Gnjny po!rcsi] Przewodniczqcych Komisjio opinie.

Radny Mariusz Roslk Z-ca Prrewodniczqcego Komisji Budzeru,
i lni.aslruklu.) | Ocluony Srodo$iska powiedzLat,

uchwJb zsopi f jowala pozrr ls  r  e.

Radna Antonina Anbro2ewicz - Sawczuk Pftewodniczaca Komisii
|owied, la l i  /c  rom s j i Pol i t ) r i  Socja lnej .  Zdrowia,  I 'aw

Radny Wieslaa Kuclria-Przewodnicz{cy Komisji Oswiary i Kultury
olwiadczyt 2e kornisja projckt uchwary zaopiniowala porfywnie.

Pzcwodniczqc), Rady poprosit o pzeslosowanie projcklu uchivaly

Uchwala zostala podjeta 14 glosami za i I wslrzymujqcym sie f.Berent
Uchwala Nr XLI//3 28 /10.

CzlowiekaiPraworqdnosci pfojek!
pozlrywnie.

uchsary zaopiniowata

5l
Przewodnicz4cy Rady Gminy polviedziai, ze koleiny prcjekt uc alv
dolyc4' zminny budzctu gmnry na rok 2010. Pzewodniczecy powie
ze projckr uchwab by] szczeg6lowo om6wiony na posicdzcniu ko

predstawionego !rcjektu.



Radna Anlonina Ambrozewicz- Sarvcak, oiwiadczjla. ze na wqrpliwoSci
co do kwoty dofinansowania MZK,jest to doda&owa kwota 22 806 zljest
to dodatkowa kwota ktora odejdzie nam z budzctu na findsowdie MZK,
pomnno, ze juz placimy 100101 lys z]. Jak pamirtam kiedy
zdecydowali6my o doplacie kilka kursow mb zrbrdno. czyli iloSciowo
kursy siR umniejszyly, dlatego nie rozumiem sk4d doplata, kiedy jezdzi
mniej ludzi i sptzedajemy mniej bilet6w, stqd rodzi si€ moja w4rpliwosa.

Radna Hanna Wysocka- polrosila o wyjasnienie czy doplata dolyczy
bilct6w ulgowlch czy ku66w autobus6w.

W6ll wyiasni], ze przedstawiona kwota doiyczv rozliczenia dotacji za

Przewodnicz4cy Rady Gminy pop|osil Prewodniczqcych Komisj i o opinie.

Radna Hanna W)socka Pzewodniczqca Komis.ji Budzelu, Rolnictwa
i InfraslruktLrry i Ochrony Srodorviska powiedziala, 2e komisja
pro"eLI  L. \ {aJ}  /dop 1 os. la pozl) .n ie

- Sawczuk Przewodnjczqca Komisji
Polio'ki Socjalnej, Zdfowia, Praw

uchwaly aopiniowala

Radny Wieslaw Kuchta-Przewodnicz4cy Komisji OSwialy i Kultury
oswiadczyl ze komisja prcjekt uchwab/ zaopiniowala poz)tywnie.

Przcwodniczqcy Rady poprosil o pragtosowanie prcjekiu uchwab,.

Uchwata zostata podjeta uchwata zostala podjera ll glosani za i 2
wstr4rmuj4cymi sie f.Berent, A.Sawczuu-Uchwala Nr XL/314 /10.

Radna Anronina Ambrozewicz
powiedziaia ze Kornisja
Cziowieka i Praworz{dnoici

Puewodnicz{cy Rady Gminy, powiedzial 2e
dotyczy zaciqAniecia dh'goteminowego
Przewodniczqcy oiwiadczyl ze lrojekt, byi
komisji, czy s{w zwiqzku z tym pytania.



R.dny Tomasz Sroczynski jak wieDry najlatwiej wzi4a kred)4, na
ilwestycje kt6re nalezy wykoiai w naszej sninie. ja moze powiem lylko
jedno. lizy lata tenu prosiliimy Pana W6jta, ze zaczd kampanie by cos
zobi] na temat ineldunkow, co oczy$,i$ie zwiekszyto br dochody i
wplywy do budzetu , powiem tak b) po Lrzech latach wszyscy co powinni
siQ zameldowad, zameldowali si€, dzisirj nic musicliby3my brad kcd),tu,
minely lrzy lala a nic w lej sprawie nie zostato zrobione. Drugi prcblem to
niestery nie przechodz4ce projekly, chooiazby ostatni projekt choi radni
jeszcze chyba o tyn nie wiedz4 odnoinie plac6w zabaw. coS jest nie tak
albo ktoi ile pisze te prcjekty albo uzaadDienia s4 w spos6b
nieodporviedni sfonnulowane , szkoda z, rych pied€dzy lulaj nie szukany
skladajqc lvnioski, chociazby o pieniqdze na opieke spoleczDq. Pmie
W6jcie Pan slmszyl Paniq Antonine. 2e jak nie bedziemy glosowai za
kredyicD , to nie wfremontuiemy Swietlicy w Raculi. powien Panu Panie
Wojcie tak, moze Pan wyl{czji jeszcze Srvialio na nroj€j ulicy.

Woii odwiadczyl, ze nic spos6b odnieSa siQ do tcgo co Pan mdny
powiedzial. Po pietrsze sklada.ly projekty tam gdzie to mozllrvej ostatnio
dostaliimy srodkilrawie 500lys, b€dziemy realizowad projekt z dostepem
do Intemeiu dla rodzin ubogich , a rzeczywiscie wniosek na place zabaw
nie zosta] uwzgledDiony ale z powodow innych ta. malej puli pieniedzy
do podzialu, ale pieni4dze na plac zabaw olrzymat WOSjR i z teso placu
zabaw b9d4 nogly kozystai wszysrkie dzieci z Dzonkowa.l'o za mojq
namowq i pozytywna opinia fady soleckiej i p.zez grulq odnoq] wsi
wniosek zosta] zlozony. Co do straszenia, to jes! imputowanic jakobym
kogoi slrasz-yi, to ja rylko zadalen Pani LAdncj p),lanie . skorc mamy
inweslycjc na 15 mln zl i taki chcemy zaci4gn46 ked)a, i Rada tego nie
przyjnie, oczywiscic to moz€ zrobia, to ja zadsje lytanie, za co mamy
inweslyc.je zrcalizowai, bo dochody wlasne s4lylko na biezqce utrzymanie.
Jezeli cbodzi o dochody z lytulu podatku od os6b fizycznych, to chcg
zauwatrya Ze pomimo wszlstlo, 10 w tantym roku Pani Skarbnik moze 10
po$ierdzii jcsl niebotyczny dochod, bo poDad ll mln 21, jeszcze 8 lat
Lcmu caty budter gminy $fnosit 2l Dnn zi, a r tej chwili tylko 1t mh jcsl
z podatku od os6b tizycznych, 1o Swiadczy o tym 2ejednak iniesz\ancy sie
m c d . i 4  r d - o l - . v  a r l n  e . / < o n c o r n i . r a L r o ) T / e b r l , . o D f  r o w i l
i c s r  s s o b o d a  / . , n i e .  . " n i d  i U . ( o  m o z o  m r e . , r , l c o u  p , o . l  A  j e i . :
. h . d /  o  d d r c +  n e l d r - l o $ e  o  x  p ) , J r r  P d n -  E o r c c o .  , d k l c 4  P d '
mieszkapod tym adreselr gdziejest Pun zameldow?ny.



Radny Tomasz Sroczynski- odpowiedzial 2e zgadza si! jesrem
ameldowany u ojca, ale mieszkam na DzieEkowej, bo opiekuje sia lyn
domem, nie bylo lakjej lotrzeby zeby sia zameldowa6 z uwagi na to ze to
tez jest Racula i moje podalki i tak puekazywane se do $niny. Many
dochody 13 mln z] a moslibyimy niei 17 mln zl.
P.zewodnicz4cy Rady Gminy, powiedzia]. ze PaD radny apeluje do w6jra. a
ja uwazam ze taki alel powinien bye do Ladnych by naklaniali
nieszkdcow do meldowania si€.

Radna Antonina Ambrozewicz- Sawczuk lowiedziala, ze jakoby caje sir
wywolana do tablicy, mo2e to nie byl szantaz Panie Wojcie, ale ja sie
bardzo wystraszylam, bowiem bafdzo nanl, zaleiy M rernoncie dachu
jwiedicy, kiedy ja wczoraj zadalam pytmie, bo ked)t jesr q,soki a ja
bojq si€ zadluzyi, zeby wydolia p6itiej re sllar4 reco kedlru. bojak Pan
lanieta Pa'ie w6jcie ra jcdnej z Sesji, kt6ra miala miejsce w Suchej .

trfrenonlowana, myslQ ze w roku 2010 dolozy Pan wszelkich staran Panie
W6jcie, by iwietlica byla $]remonlowana i oddana mieszkancom do
uzytku, tak jak napisat Pan w swojcj ulotce przedwyborczej , a wlet4 ze
Pd realinje swoje obienice. Radny Sroczynski m6wi{c o meldowaniu
nie nm na nty(li aby Pan wojt chodzil i nl6rvii Pmie Kowalski prosza si€
zaneldowai, Pan W6jt ma sdab urz€dnik6w do tego, by spowodowad icb
zameldowanie. Bo Panie W6jcie wielu mieszka za damo, malo teso
czerpi4 wode z wodociqgu a za niq nie plac+ tonosimy z tego lytulu
ogrotllne koszry a tojest niesprawiedliwe,

Clo"osdld /a  kred)ren m).  q .  ,e  ;$  er l  . .

Radru Hma Wysocka- prypomniala, ze elosujqc a przyj€ciem bud2etu
glosowalismy r6wniez za k edfem.

Radny Mieczyslaw Jafgas- oSwiadczyl, 2e 10
moment uzyskania jakichkolwiek dotacji
dic6 zbczpicczony wklad wlasry.



Radiy laroslaw Berent powiedzial, ze chcialby si9 odniesa do iego co
powiedzia] Pudny Jargas, t.zy lala temu nie zlozyliSmy wniosku o
dofinansowanic na 'ORLIKA". a mogliimy miec juz kolejne boisko.W
wniosku jaki zlozllismy do programu 'LIDER" bylo nnostwo bzdur, np. to
ze Pan Uglik zyje, to byl stek bzdu tak ze jakosa pisania Lych Miosk6w

Caikowicie jesrem za q'm, ze na inwestycje jakie Ledizujemy w ramach
Srodk6w zewn€trznych rnusiiny rniei zabezpieczon€ irodki wlasne. ate
przlpomnEm .lest wiele inwesrycji, z ktorych noslibysmy zrezygnowaa
zwlaszcza w tym ostatnim .oku, s:t to inweslycje, kt6re fealizujemy za
wlasnc plcni:tdzc a jest ich bardzo wiele, chocieby paknrg w Zawadzie.
Kolejna spiawa boisko w Przylepie. !o ze nie chcieli ram ORLKTA 10
2aden trgunent, Dtzonlow tez nie chcial takiesojakie ma a zoslalo boisko
wybudowane za wlasne pieni4dze

Radny Jan Smoter zw.6cil sie do udnego, zc co do boiska w Dzonlowie
ro zoslala opracowana dokumentacja w uzgodnieniu z dyfektorani i
nauc?rycielani W-F. a po !61roku koleea Sroczynski obLrdzii sie ,2e chce
niea sztuczna nawierzchnie i Medy zaczela siq wojna, druSa sprawa to
parking. nie llanujemy so od wczomj tllko co najmniej z 5 la!, powicm 1ak
je$ on niezbQdny przy koiciele. gdzie sPolecznie potozono chodnik, przy
koiciele odbywa sit duzo imprcz oraz uroczysrosci koicielne.

Radny Tomasz Sroczynski- co do boiska w Dtzonkowic , to byry rozmowy
na temal rodzaju Dawierzchni, ale Pa! W6jr jednoznacaie powiedzial ale
lakie boisko, albo nie bQdziecie mieli$,cale.

W6j1 Glniny slwierdzil, 2e dhgoii nosa Pinokio w przypadku rakich
wypowiedzi to jest ,.pesrka" bo jeili padaiq lakie slwierdzenia to ren nos
powinien wlslalvai za okno. Bo pr-eciez ile razy nozna powlarzai ro ze ja
nawet nie konsultowalem obiekt6$, kt{irc w Drzonkowie sqkonsutrowane
wrec nie moglen nic lakiego powiedziei, co pred chwile uslyszalcm to po
pieNsze, konsultowala to Pani kierownik i nie no2na zatnzeczyi ze takic
konsuitacje sie odb)'ly, takie zostafy rTbudowane jakie sobie zazyczono.
Jako przyklad dan Pzylep. gdzic z radnymi i dyr€ktorumi szk6t

kolsullowaliSny fdkt podejicia do ORLlti w kontekscie wypracowanyc
juz p.z€z spdecznosi lokaln4 dokuDentacji tlch obiekr6w spoftowyc
Nikl nie zaprzeczy , ze chcccic taki obiekljaki zostal j!2/Aakceptowan



ze nic chcecie ORLIKA, czyli zm;any teeo wszysrkiego co mogto by sie
stai, na skutek tego co siq slalo w Starym Kisielinie, bo na drugiego
ORLKIA 1 2marca podpisujeny umowa ? Marczalkiem.Jesr moj4 iniencj 4
uszczeiliwianie kogoi na sile, $,zwiqzku z tyn lokalna spolecznosa w
Pzylepu zailczyl^ sobie takieso objeklu jaki zostal wczesniej
przygotowany toja to usanuje itaki obiekl posldafty sie wybudowai.Nic
zycze sobie Panic radny bo dobrz Pan wie i 10 jest niedopxszczalne. zeby
radny probowsl obalii wszyslko to co zoslaloju2 pzygoto$,an€, nalo tego
w moniencie kiedy ogloszono i rozshzlgnieio przelaB na budow9 rych
obieklow izahviedzone pieniqdze ze{nttrae 360 tys z1 od Minisrra
Spolfu, io Pan rystepuje i p,owadzi krucjare b) 10 wszyslko obalii , tojesL
njedoptrszc,alne, jak rnozna w len spos6b poslepowa6, i dlarego bardzo
prosze o podjecie tei uchwaly bo dzieki niei da sie zrealizowac wszysrkie
inwestycje k6re prarvdopodobnie ,ze tat powien na Pana wewn€irzne
zyczenie dawaiy by Panu duz4 satysfakc.je gdyby sia nie udaty, tak to
oceniaxl bo robi Pan wszystko Zeby to obalji,

Radna Antonina Ambrozewicz Sawczuk - chcialabym si€ odniesa do
PEewodniczqcej Komisji Budzetowej, przypomnienie ze 6w kedyt by]
ujely rv budzecie . ja o tym pamietam , ja jako Anronina Ambrozewicz-
Sawczlk wsnzynalam siq od glosu.

Radny Tomasz Sro.zynski- Pan w6ji w roku 2005 dostal pisno , w ktorym
wszystkie stowarzyszenia , oLganizacje i szkory podlisaly wniosek , ze nie
chc4 miec naluralnego boiska, Panie Wojcie id{c datej wsztscy nagle
zrnienili zddie , to po pierwszej po drugie rzeczywiicie byla dotacja z
Ministerslwa 360lys zl,ja dzwonilem do MinisleNlwa inie bylo zdnych
p.oblenow 2eby dotacja zostala zmieniona i powslalo boisko s4!cae,
oczywiicie dotac.ja byla by utzymana.

Radny Jaroslaw Berent czuje sie *lTolywany, Pan W6jr zarzucil koledze
llamstwa , Pinoko siedzi z lcj strony, gdyby siedzial z ramtej nos wyszedi
by na drue4 st.one uE€du, chcialbym I z,obi€ wszysrko by w Prytcpie
powstalo najwiaksze boisko, !o jcstjezlk Pana Panie Wojcie , tak ze my(lq
ze to nie jest iezyk molego kolcgi mdnego. Tena! p.ojekt6w./jakosci

u i c k o i . v . 4  h i r  E o . .  o r r | / . | . o n . , 1 r ,  O . h l , . l o q . r d d q o i ^ " / e
{3noui . \  r  .  Ju p.hn iec.a k  r l+ ,o . 'bcr .d  ko lc t le  0  q. . "  s )dJ e/q o 'oo,
jeili chodzi o zaciasniEcie teso k.odytu, poriqtajmy ze przyjd,id cras na
jego sptale ja nie m6wie 2eby kredylu nie wziqi , m6Y\e ze kedyr

- l \ rv )
Il -'



rowinien bya mniejszy a cze(i inwestycji .ealizowaa z wlasnych irodk6w.
kedlt bedzie sptacany do 2017 roku, mam nadzieje rytko 2! przez imq
rade i irnego Pana Wojla.

Radna Hma Wysocka- oswiadczyla ze spmwa boisk ciegnje sie od lar
kilkunastu, kamiei wegielny zosial w budowcny w mku 1993. my nic
walczymy o boisko dla naszych dzieci . bo ich juz w szkole nie ma ,
watczymy Die iylko o boisko dla naszych dzieci ale dla dzieci z l-azycy,
Zawady Jan. Krepy, nieclt ie boiska w koncu powslan4 by zakonczyla sie
bezsensowna dyskusja.

Radny Jarcslaw BeEnr dwoma r9kaDi chcia{bym g}osowaa z rym aby w
Pr4lepie powstab, !v koricu boiska.

RadDy J6zef Bada- na wst9pie powiedzial ,ze bddzo pr?eprasza jezeLi
hogoi obrzi. Wczoraj bytem w zawadzie , w centalnyn punkcie wsi lie
moaa wyjsi z samochodu bo jest bloto , obok jest ko3ci6l, Swietlica,
biblioteka, s4 wesela roae uroczystoici, a ptac 100 n : to doto, ja was
bedzo prosza nie L6bcie juz ka,npanii v),borczej, na W6jta panie
nauczycielu w),chowania fizycznego i nie obrazajcie W6jra przed taknn
forun, bo jako kanpania wyborcza !o jeszcze za szybko, spalioie sir met4 i
nawet nie b€dziecie radnymi. przesLncie obrazaa, pzestaicie ponizai.
frzeslancie hieszi, bo nl,mieszacic, nie chcecie zeby W6jl coj robil, nie
chc€cie gazetki Sminnej , zeby niebylo nic i mozna na Wojta !lui, i na
niekl6rych mdnych lak Wain sie podoba. Puestaricie , nam pro(be do Pana
Pzewodnjcz4cego aby nieklorym radnym . bo ci sami si€ wypowiadaiq
moze ograniczya , moze juz nie w rcj radzie ale na przysztoii, by ci sami
ciqgle nie wypowiadali sie, a reszte siedzi i slucha jol< papxgd.

Radna Hanna Wysocka- powiedziala, 2e radni z PIZJlepu zgadzajq sie na
kompromisy poniewc, wczesnej m6wjoDo ile ro pieni9dzy idzie na
budoivq szkotr, pozniej bo kanalizacja. Nie mam) ani Swierlicy, ani
bibliotcki i czckany. Jam nam bardzo dobry konrrakt w liiljscowoici{
Ploly, najwiakszq wsiq sminy Czerwieisk, 10 tam w pie$sze.j kolrjnojci
b ' r s r /  l q e s  u j e  i d o D i e . / c / a .  r d < o  $  n , i e j \ o { o -  /  r a o r e i / g m i r d
c/erp.e nd ie iqks/c  / ) - l  J  I  nd (o .  P ' l ) .ep er  ndte qk\ / {  { l i4d rd
wszystko czeka najdluzej .
W6jt' zapeslil 2e wzgleded regolopieszczan jc,  to t r )crqgnr.



Pzcwodniczricy Rady Gminy, powiedzial ,ze prosi aby przlavolujqc jakied
fakty opierali si? na dokumentachr nawi4zuja do wypowiedzl kolegi Jarka,
to nie wyobrazm sobie aby !o boiska sluz/o {,lto dziecion szkolnyn , ja
nysle ze z boiska bedzie m6gi skorzyslai kudy kto lego b€dzic chcia].

Przewodniczecy Rady Gminy loprosii Przewodnicz4cych Komisji o olinie.

Radna Hanna Wysocka Pzewodniczq.a Komisji Budzeru, Rolnictwa
i Inliastruklury i Ochrony Srodowiska lowiedziala, 2e komisja
pro]ekt uchwary zaopiniowala rrozytywrE .

Radna Antonina Ambrozewicz
powiedziala ze Komisja
Czlowieka j Prawozqdnosci

Sawczuk PEewodnic,aca Komisji
Polilyki Socjalnej. Zdrowia, Praw
projek! uchwaly zaoplniowala

Radny Wieslaw Kuchta-Przewodnicz4cy Komisji OSwiaty i Kultury
oswiadczyl 2e kotuisj a pro.jekt uchwaty zaoliniowala nesatywnie.

Przewodniczqcy Rady popfosii o pzeslosowanic projektu uchwary.

Za puy.jqciem uchwaty glosowalo 12radnych I os6ba byl przeciw
/J.Bcrent/2 wstEymal) siq od gtosu n.Sroczyiski. A.Saczuk/..

1l
Przewodnicz4cy Rady cniny powiedzial, re kolejny prcjeki uchwaty
dotyczy wyruenia bul nie wyrazenia zsody na wyodrabnienie lv bud2ecie
g'niny Zieiona Gora Srodk6w stanowiqcych fuDdusz solecki.
Ptewodnicz4cy powiedzial2e lodobniejak poplzednie teD projekt rez byl
szczeg6towo on6wiony na komisji. czy w zwiqzku z tym ktos z radnych

Radny Jau Smolef oswiadczyl2e bylo spotkanie solLys6w, podczas ki6re
100% soltysow opowiedzialo sie za nie wyodrcbnienicm Sfodk6w
pozoslanicn na dorychc,isowych zasadach.

Radny J. BereDt- p.rypon,ial, 2e kolega Jasir
pelniqcych tunkcje w tej kadencji.



Radna H Wysocka- oSwiadczyla 2e jest za nie wyodrtbnieniem irodk6w.
ale Fzy pracach nad nowym stalutem mozemy rozwcyi eitkszenie
dorychczasowych kwot.

Przewodnicz{cy Rady Gminy polfosil Prkwodniczqcych Konisji o olinie
Podkreilajqc czy Komisja jes! a syodrebDieniem srodk6w czy nic

Radna Hanna Wysocka Przewodniczqca Konisji Bud2eru, Rolnicrwa
i Intiastuklury i Ochrony Srodowiska powiedziats, ze komisja

wyodr€bnieniem .

Radna Antonina Arnbrozewicz Sawczuk Pzervodniczqca Komisji
powiedziala 2e Komisja Polilyki Socjalnej, Zdrowia, Praw
CzlowiekaiPraworzqdnosci projekl ucbwai) zaopiniowala
pozytrvnie za nie wyodrebrieniem glosami 2 za I wst.zymuj4cy.

Radny Wieslaw Kuchta-Przewodniczqcy Komisji O3wiaty i Kultury
oiwiadczyl ze komisja projekt uch$,alr, zaopiniowata pozylywnie
za nie slodrabnienj€m .

Przewodnic/acy R.dy Cminy, pop.osil o przeglosowd,e
k .Dr.$ ie r  e u/ , r -n id / tsod) rd w)oor ibni(n i r  $
.z ie lo 'd C6rd rodkos , r"nowi4crc iJrd. . / .o leck:
Za przyj€cjem uchwaty gtosowalo I 0 os6b , 5 wstrzymalo
/A.Sawczul! J.Berent,T.Sroczynski,W.Kuchta,l.Rypson/
xLl/33r /tO.

(hq .b  !o4r lq . ' rc  td  t ie

sie od glosu
Uchwala Nr

8/
Przewodniczecy Rady Gminy powiedzial, ze nastepry
uchwaly dotyczy przystqpienia cniny Zislona Cora do spolki
Park Prremystowo Technoloeiczny'\p6]l€ z.o.o.

"Lubuski

Przcqodnlczqc) pow edzial. ze pLojckt
pos:cd/cniacl  (om'. ' i  .  nnrr ie j jedlr l  sp)  s l

uwagi b4di proporycje zmiany do przedstawionego pr



Prewodnicz{cy Rady cminy poprosil Przewodn icz{cych Komisjio opinie.

Radna Hanna Wysocka Przewodniczqca Konisji Budzeru. Rolnicrwa
i inftastruktury i Ochrony Srodowiska powiedziala. ze komisja

Radna Hanna Wysocka PEewodnicz4ca Komisji Budzeru,
i InfraslrukLury i Ochrony Srodorviska powiedziata,

ucht \  a ly zaopiniowala poz)t )Mie.

Radna Anionina Ambrczewicza Sarvczuk Przewodniczaca Komisli
powiedziala ze Komisja Polityki Socjalnej, Zdrowia, Praw
CziowiekaiPraworz{dnosci pryjekt uchwaly zaopiniowala
po4rtlNnie 2 za I wstEymu.i{cy sia / rn6j/.

Radny Wieslaw Kuchta-Prewodniczqcy Komisji Oiwiaty i
Kuhury oiwiadczyl2e komisja prcjekt uchwab zaopiniowala

Prewodricz4cy Rady poprosit o przgtosowanie prcjekru uchwary.

Za pzyjeciem uchwaly elosowalo 13 radnych, 2 osoby wstzymaly si€ od
glosu,{.Ry!son, A.Sawczuld Uchwala NrXLI/332 /10.
PRZERWA
9/
Przewodnic?qcy Rady Gminy powiedzial, ze kolejny projekl uchwaly
dotyczy zmiany lchwab w spmwie rochego lrog.amu wsp6lpracy cmin),
ZieloDa Cora z organizacjami pozarz4dowyrni oraz imymi podmiorami
prowadz4cymi dzialalnoii pozytku publiczneso na rok 2010.
Prze$odniczqcy powie.lziat Ze podobnjejak poprzedDie ten projekt iez byl
szczeg6lowo omowiony na komisji, czy w zwi4zku z tym kto( z radnych

Pzewodniczqcy Radl Gminy poprosil Przewodnicz4cych Komisji o opinie.

u!hwdl)  zaopi . iosala nctsar)  wnie.

&



Radna Anionina Atubrozewic?
powiedziala 2e Komisja
Cz-iowieka i Pmwouqdnosci
pozytywnie 3 glosami za.

sas,czuk Przervodniczqca Komisji
Polilyki Socjahej, Zdrowia, Praw

uchlral-v z2opiniowala

Radny Wieslaw Kuchra Przewo<lniczqcy Konisji Oswioly i Kuliury
oiwiadczy{ t-e komisja !rcjekt uchwaly zaopiniowala po44ywnie.

Ucnwala zostala podjela przy 10 slosach za , 3 glosie wslrzymuj:icych sie
/J.Zetecki i Lsmoter/ oraz 2 pzeciwnych /M.Jdgas i M.Rosik/. Uchwala
NrXLI/313 /10.

l 0 /
Przewodnicz4cy Rady cminy powiedzial, 2e kolejny prcjekt uchwaly
dotlczy wezwania do uchylenia uchwaly. Przewodniczecy powiedzial ze
podobnie jdl pot.zcdnie lcn prcjekt tez byl szcree6iowo omowiony na
konisji, czr wzwl{zkuzt}m czy ktoi z radnych ma pylania.

Radna A.Ambrczewicz- Sawczuk , po raz eDly pzychodzi mi zabraa gtos
w sprawie mieszkancow Drzonkorva, kt6rzy zlozlli skargq dnia 10
stycznlal skdga Die zostala uchwalq Rady Gminy na Sesji 25 slycznia
ptzy.jeia, wnioskowalan o skierowanie skargi do Komisji Rewizyjnej o
lyjasnlenie. m6j wniosek prrepadl w glosowaniu, i lbolewm, 2e Rada
Giriny glosuje opieraj{c sia li tylko na opinii urzedu sminy. Nie znamy
stanu iak$rcznego, jak przyczyna w czym ploblem, Zeby zapoaai sir ze
stanem faktycznym cwentualnie poshrchaa drugiej strcny,jakie sAku temu
pnyczyry. 2e zostala zgloszona skarga. dlatego tcz ponawiam apel o
skierowanie prcblemu do rozpatrzenia lEez Komjsji Rewizyjnq , celem
sprawdzenia gdzie lezy prawda. Wczomj na komisji Pani Kierownik l.lalip
pokazywalajakoby Pans$o Ni&iewiczowie olrzymywali pisma z urzadu
I awiza z dnia l4 slycznia, dle Paistwo Nitkiewicz twicrdzq, 2e pisma ani
awiza nie otrzynali , na podslawie czego mozna sqdzia ze wezwanie
Panstwa Nitkicwicz6w jest niezasadne ,jalii probleft skierowai spraw! Da
Komisje Rewizyjn{. czlonkowie pojade zobacz.rjak, co zczym, moze
cztonkowie Komisji nakloniq do iakieS usody i na rym sprawa by si
/amk e ld .  \a . /d  oo\ t .sd .  ̂  '  p iemn) . ic  ! r / r  . {o i rn  s  J ioqt . ,  er
wyrloluje jakies niesnak. iliepoMebne zgrz_ry i boja sie zcby sprawa nle
poszta gdzie dalej do jakii sEdov i zeby nie by ciqguy jcszcze prry ry
Pdl  qoir .  C4 nre lepie problcrn / r r , . i .  s  /d odlL.  RlFrs ln , r j l .  P.{



Pzewodnicz4cy, zannn podejmiemy decyzje w tejze sFawie Mioskuje o
skierowaDie reso problemu na Konis.je rcwizy.jnacelem zbadania sprawy.

Radny Wieslaw Kuchta- oswiadczy] zc sprawa byla juz kilkakrotnie
omawiana i nabrala takich rczniiar6w , 2e nieniala sie w bilwa

pv€sadzia gdziekolwiek, areunarlacja . ze jcst to luk drogi i osr;lricza
widocznoii. Wystarczyio s4edy qci{i 5 dfzew a nie wszysrkie/20 by
'o .  du. .  $ ioo( /nu ! .  \ \  /u  uh t  m .  )d  n  p 'a$o $d/ ic  /d |eure
nand4d) / .s  a l )  v  Cm'r 'e n,ruszonc \a .  d\orc/e l ie lar  \  l l  eqrc/-
pou.ed, ,  a l .  7c b) la . ,oE .  n iego |eu,  d o5obd -ba. la.  spra ' r  Jre b-odi ld

Po Mi.oslaw Niikiewicz, na wslepie Par Nitkiewicz podzi9kowai Panu
w6jrowi za doprowadzenie do wybudowmia ulicy przy mojej posesji, ale
lrzy lakich inwesrycjach zdarajqsia drcbne mankamenty, potkniacia itak
bylo w nonn pEypadku. W moinr pieFszy!) pltnie sygralizujc , ze
projcktan! nic uwzslednil wjazdu do moiej posesji. Dalej kiedy wjazd
uwzgledniono, pomi€dzy drog4 a wjazdem romica pozion6w wynosila ok.
30 cn, uniemozliwilo to wjazd do mojej posesji, zagrualo zepsuciem
samochodu. Pisze na ten temat kolejne pismo do Ur4du Cniny. i
oirzymuje lakoniczne odpowiedzi ze ten problem nie byl przewidziany w
projekcie st4d nie bedzie wykonany podjazd. Pisze kolejne pismo. kiedy
nadal trwajq roboty na drodze ale .ic ma zadnej reakcji, wtedy
budowhncom ztjelo by to zaledwie % godziny by podlali wjazd, pisze
jeszcze dwa pisna, sq lakonicae bez konkelnej odpowiedzi. Pisze w
koncu zazalenie na Wojta w dniu 5 srycznia. W dniu 20 stycznia kiedyjest
juz 40 cD Sniegu, temperatura minus 15 slopni, pEyjezdza cala ekipa z
miasta, duze sp.z€tu, ogrcnnym nakladen sii i Srodk6w, wybudowanyjest
podjazd do mojej posesji. Chcialby tez z lego miejsca podkedlii, czy rak
powinna fLrnkcjonowai konunikacja pomiedzy nieszkancem a urzedem
sminy. Bo swoj4 decyzjq od|"ucajac skdsq jako bezzasadn:l . w tyn
momencie ja jcstcm zrtkbm pien;ac,-em, kt6ry nie ma podstaw do
sktadania t.lich skary, Przez p6horc miesiqcr tadcn u'ednik Gmin) nic
wykonal lawet telelonx, o odzuccnju skdgi. Na zako6czenie zeby nie
pfzedhzai, podobnq sprawQ rnialem dwa laLa tenu, poza moja posesje
pf lc ,  20 ldL pie esro \aLer e.er  .  po.dal i ldn Jr lek. .  rou I  In etuencF
urzedu gniiryi prosze wszystkie te drzewa usuDqi, albo moze je Pan



Radia Hannd Wysocka- st),trla, Pana Nitkiewicza Czy podczas foztdp6w

Pan Nitkiewicz- odpowiedzial, ze nieponiewaz inieg lopniat wolno.

Radna H.Wysocka czy podjazdjesl *),konoy.

Pan Nitkiewicz- odpowiedzial, ze tak 20 slycznia.

Radna Antonina Ambrozewicz- Sawczuk- spytala cry pismo z dnia 11
srycznia olrzymal Pan, czy nie olrzyDut, bowien w pam pisnie jest
napisane , re Pd pisma nie otzymal.

Pan Nilki€wicz- odpowiedzial, ze pismo olrzymalem 6lutego, sprawdzalam
na poczcie iksiqzce podawczej urzrdu, korespondencja do mnie nie ryszla.

RadDy Jaroslaw Beren! ja mam pytanic do Pani Kierownik Halip,
stszeliimy tu jak mieszkaniec ntun sprawe lzedstawia, chcialbym aby
Panizaprzeczyla czy Pan k{anie czy m6wi prawde.

Pani Anna Halip- na wslQpie powiedziala.2e nroze odDieia siq do
*rchodzqcej korespondencji Da co dysonuje dowodami, nie wiem dojakiej
ksi:l2ki w jakim !.zedzie Pan zaglqdai, ale ksiqzka nadawcza UrzQdu
Gniny Zielona C6ra. do nadania w Paistwowym Urzedzie Pocztoslrn
zawiera wpis ,,Panstwo Elzbieta i Miroslaw Nitkiewicz- DzoDl6w ul.
liajlarowia 29 - dala 15 0l l0.Nastepnie w aktach uzqdu aajduje kopena
i^rrotka. polwierdzone lrzez urzqd pocztoq, w Raculi. dwukotne awizo
Pierwsze awizo z dnla l8 stycznia drugie z dnia 20 stychia odeslbe do
Urzedu Gminy. wiec nie wiem jakq infonnacje Dieprawdziw4 m6g1
udzieli6 urzqd pocztowy. Jest lez w aktach spmw] arotka podpisana
osobiioie praz Pana Nitkiewicza. Pani Halip pokuala ksero dokunent6w

Radly J6zefBana czy dobrze aozumialem ,2e Pan
W6jtowi za wlkonanie drosi. i Pdn m6wi ze terz
zrobione tak, to po co dochodzimy czy byla zwrotka
poucza W6jta, pracownik6w po co 10, czy celem jesi

sie.pEcowDik6w. SlxcLa.j4c Leso uwtm ze jako radniko



Pan M Nitkiewicz kto tu !e1ni role sluzebn4 ja wobec uzedu, czy urz4d
wobec mnie, s{dze ze urz4d nie powinien lak poslEpowad zmieszkafcmi.

Radny T.Borek- lowiedzial. ze w dniu wczomjszym bylen u Pana
Nitkiewicza jako Przewodnicz4cy KoDisji Rewizyjnej, celem wiz)'ty byto
stwierdzenie czy skierc$aa sprarve do zbadania przez Konisje Rewizyjna
czy nie. Stwicrdzilem,ze prace o kto.e wnosil Pan Ni&ieivicz- srt
wykonane. Pan Niikiewicz- m6s1 to odebraa tak ze bidq go pzekonywa]
Do odstqlienia od sprawy ale nic takiego nie zasueerowalenr Dla
intbnnacji Panslwo Nilkiewicz i inni mieszkancy tej ulicy zajeli czeii
pasa drogoivcso, chcqc wnikli$,ie lerr badai s!.awie, Komisja bedzie
zmuszona wbcii do spra$T nieLegalnego zajecia pasa drogos,ego.
Uwatam , ze Pan Niikiewicz jest sterowany a sprawa to gE sl6w i pism.

Radca Pmwny- lowiedziala 2e chcialaby zwocia uwas€j na fakt slmwa
skargi byla rozlalrlwana na Sesji 25 sq,cznia, natomiast dzisiaj odnosimy
si9 do fozsirz/eniecia kore zapadlo 25 siycaia i tak jak jest w
uzasadnieniu na skarge, kt6ra zostala jtrz roTJtrz-ygniEta przez Rade, nie
przyshguje ponowna ska.ea. N. postawie ort.l01 !s!o\y o sanorz.rdzic
sminnym, na kl6rl Panstwo sie powotujecie, fozstrzyga jakie uchwary
mogqbyd zaskarzanc.

Rad.a Antoniia Anrbrozewicz Sawcnk powicdziala ze chcialaby

Pdi Halip pokazala Panu Nltkiewiczowi kolejne dowody. Swiadczqce o
tym 2e nie ma racji t. prezentujac awiza nieodebroych lisn z dnia 18
styczni., 2s stycznia . jednoczeinie proszqc o uni!. i nic Lhmdnic, bo
spo*amy sie w s.tdzie.

Radny Jaroslaw Berenr oSwiadczyl ze pani Halip , maju2 doiwiadczenie w
sprawach sqdowych. i niedopuszczalne jesl to aby urzednik zastmszal

preprosii Pana Nitkiewicz. nieszka,ica naszcj Bdniy, za zachowarie si€
Pa.a Wiceprzewodriczqcego l6zefa Baily w odniesieniu do Pda, uwa2am
2e Pan Wicepzcwodniczqcy zapoiliia] dla ko-qo zostal powolan).na 10
miej  . (  .  "  

( .otn . red, .  To orLgi .  chc! !  ^sr i r  p z(p/o, :c /a
r \  o { r n i '  : (  P - n i  K c r o { 1 r i .  e .  e r r  , u \ r . p o 1 1 .  p r e - q . 4 i  w i e d / i
J\e za(hr$dr 'e .  Pal i  k ierosn; l  /a$s& o) ' r  IJ l r  tu l lJ  .  op.Jno$d1r
odehrrle r $)pJ$ ed/ P di K e oqr,{ idlo van.anre.. "m baidl Lyr

.,/ I th+-f f i<r



hiesma.zona. ze uzednicy zapominajq kornu powim\ sllzya i z czyi.h
podaik6w otrzynujq pensje, lrzecia sprawa Pan Radny ladeusz Borek
anonsuje na komisji, ze pojedzie do Pdslwa Nitkiewicz i spmwdzi jak
wygl4da raczywisioic, a tu podnosi tefrat pzcsunielych plot6w i
$'largniecia na tzw. pas drogorf. W pismach nie doczylalam si€ o zadnym
pasie drogo*fm, \azni.nks o tym jest dopiero w pismie z 14 slyczni.. Jd
sig zalen pyiam Panie Przewodnicz4cy, gdzle bylidny przed 20 lary, skoro
trieszkancy tejze ulicy wtargnlli na pas drogowy, to dlaczego 20 lat temu
urzadnicy nie rcasowali na powiekszenie swoich dzielem pzez
mieszkancow, chociazby $,odniesientu do Pana Ni&iewicza. W skardze
nie ma mowy o zaj*iu pasa d.osoweeo.

Pani Halip- powiedziala ze zM6cila sie do Pana Nilkiewicza slowami
,,prosze nie klama6 bo siq spotkamy w s.rdzie" , jesli Pan na poczcie
uzyskal infomacja nie prawdziwqto ejesrro nasza wina. Zawsze chetnie
sl!2t pon,oc{ ale nic pozwolg by tu na tej Sali obrazano nroich
pracownik6w, bojezeli sqdokumenty swiadczece o tym ze pisna wyszly to

Radny Jaroslaw BerenF zwr6cil si€ do Radcy Prawnego . ze slwierdz-eniem,
ze z tego co wiem niejesl Pani zatrudniona w iym urzedzie.zeby wyglaszaa
$voje opinie na temat takiej a nie imej sprawy w urzedzie, !rcsil by] o
zdchowanie su'oich opinii, jezli Pani ma coi do powiedzenia lowinno to
dolyczyi prawnych aspektow spmry, a nie komenlowaa talie czy inne
$rpowiedzi radnych. Druga rzecz, kto Ptz cwodniczaremu Komisji
Rewizyjnej dai ulrawnienia do kontoli. t) narvet nie znasz przepis6w
naszego Statutu naszej gminy, k!6ry jasno okreSla jak powinny wygl4dd
kontrole w naszym urzedzie, Tadeuszn jesreSmy beznadziejnle
ptzygotowani do pract w Komisji RewizyjDej, absurdalne jest to ze
poiechates do czlowieka go dfaczyi. A na tenu! rcfcratu Pani Ani , to man
odniemc zddie uwazam. ze releral pmcuje bardzo tle , mysle ze do
koica swojcj kadencji b€de mogl to udowodnii .

Radny J6zef aana zrvr6cil sie do grupy radnych ,stwierdzajqc, Ze jak
siedzqm te.j Salito jak diably, nomalne diab\, .wf zyjecie tym jak komu(
zrobid krzlvda,.jak kogos upodlisz, tojak zmija, wrcdy si€ cieszlcie,jad z
was pionie. Pani radna nie rnusi a mnie nikogo przeprayraa, lotrafiq san
to zrcbid, spllalen tcgo Pana czy ma z.obiorc11o co clcjal , na, Jak
zobione ro jalo Wicelrzcwodniczqcy nie widzi: pod

rt/



.z! ptzyszl! poc^a,.4 nie pEyszla, nic od tcgo jesteimy. Jak moaa tak
postepowai, facet kt6ry pieMszy raz siedzi na siolku radnego, m6wi do
Radcy PraMeso Gniny, 2e Pani si9 nie zna, Przewodnicz4cy Konisji
Rewizyjnej sie nie aa , i do wielu imyoh, czy na 1ilosa bosk{ty czlowieku
jestei wszechwiedz:rcy. czy sprawis ci prlen osa by kobieia jedna z
dmga sarpa]y sobie pEez ciebie ncrwy, tak ro cit rajcljc. Pzcpraszm
koso obrazitem slejuz nic nie m6wia.

Pdi Sekrelarz, wlaSnila
zatrudniona w Urzadzie

Rad.a Hama Wysocka- wystqpila z pro6ba o zadkniecie dyskusji.

Radny Mieczyslaw Jargas zwr6cil si€ z zapylmiem do Pana Nitkiewjcza,
czy rozwianiejakie zoslalo zaslosowane zadawala go.

Pan Nitkiewicz odpwiedzial,2e cz-€iciowo tak, alejeszcze nie do konca,
bedzie usalysfakcjonowany jak zoslanie do korica wykonany podjazd.

Pani Radca Bozena Fedorowicz- Kupra jesl
dnia I listopada 2008 roku, na slanowisko

Radna Antonina Ambro2ewicz- Sawczuk' lowjedziala
zostalzlozoDy musi bla przeglosowany.

Radca PraMy w)'jasnila ze sprawa byta by aktualna
polkdniej uchwaly, w spkwie rozpatrzenia skargi, w ryIl k

Przewodnicz4cy Rady Gminy, oswiddczyt ze po wysluchaniu dyskusji
stwierdzil 2e, ktoi kio przysluchuje sie nas,ym obradom, nusi krecid
por .  do , ' r  a l )1 .1 .  lo ,o ,o /oar ruJem)  spEle l roF re  n i  P , /_p ,a5 /hy

Pani Radna .jako lierwsza rv tej sprawie zajela slos i z data zasadnicT-e
p)tanie, sdzie jcst kaia, Pmi Halip, pokazala j:t . Pani zamiast jej a ro
podziekowai to Pani przepFsza zainteresowanego , 2e sie Zle zachowata,
bardzo lroszQ nie pzesadzajmy, i w wypowiedziach i obmzdiu sit , ny
tyn szkodzimy gminie j q spolecznofti. Jednoczeinie powicdzia], ze Pani
Radna zglosila wniosek o przekMoie spmwy do ro7-patrzenra przez
Komisje Rewizyin+ Przewodnicz4oy ltady Gniny, oSwiadczyl ze wniosku
nie ptzyjmuie.

Ina posrau by Komisla Resjz)jna bd.lald spra$!.



W6jt powiedzial, 2e ze sz.zerym ubolewaniem przysluchiwalcn sie
dyskusji, bo ona ulwierdza mnie w tyn ze do czasow,,norych" $]bof6w
wszyscy nie zwariujeny to bQdzie dobrze. Ja ubolewan , ze pd Miroslaw
Nitkiewicz, korego przeciez znam . fi|nuje takie skdsi, ale nie dlatego 2e
nie ma lakiego prawa, bo kazdy mieszkaniec lna do tcgo prawo, to s{
truizny, my jcstcimy iybicrani lucz fticszkanc6w, uzad ma sturyd
nieszkancom i tah jest , tak musi byi, ale sq pewne grdice
dopuszczalnoici j pewnych dziald.w nawiqzaniu do pani radnej
wypowiedzi odno(nie zajatego pasa drogowego, to spra$,a wyszla na jaw
dopiero teraz kiedy geodeci mierzyli grunL pod budowe drosi. Ja nie robie
z tego p.oblenu, nie bedzien,y za ta katua ze nieszkaniec zajql czasd
pasa drosoweso .Bardzo ni przyko ze do iakiej syluacji doszlo , tak
szczeEe i naprawde bo mi Pani Kietuwnik 1u nie zawinila, ani
pracownik, niktnie ponios] dodatkowf,ch koszl6w, podlo takie stivierdzenie
ze dodatkowe osromne naklady finansowe zostaly poniesione, nieprawda.
WykoDawca zrobii ro w rabach inwesrycji. Mam p)1anie do Pana, Panie
Miroslawie. cry Pan zna Paniq Szczuk, /Pan Nitkiewicz, bardzo cicho
odpowiedzial 2e nie zn./ bo t. taki. d,Mq ze rv tredci rych zarzut6w to
wida6 takie dzisne podobiensuo, kt6re puez parstwa radnych zostalo
podnoszone. Przyko mi bardzo ze Pan troszeczke w moim pzekonaniu
zostal jako mjeszkaniec posqdzony. bo pytaniePana Bany o co wla$iwie w
tyn wszystkich chodzi , to tak napra$da Diewiadomo. Ja jako W6jl i
mies2kaniec Dzonkowa. kory zna Pana od wiclu. wielu lat chce
serdecaie przeprosia za wszystko. bo to co siq lutaj dzieje i re pisma nie
jest lego wadc. Wiec jeili moge to powiedziea, a moss bo nikt mi tego
prawa nie odbierze, to bardzo Pana prrcpraszam za cal:t t.i sytxacje.

Przeyodniczrlcy Rady Gminy poprosil PzcwodniczEcych Komisji o opini€.

Radna Hona Wysocka Pzewodniczqca Komisji Budzetx, Rolnicrwa
i Inliaslruktury i Ochrony Srodowiska pos,iedziala, t€ komisja
p " o j e \ , , . \ w b / d c p  r o i a . a p o 4 r ) \ n i e .

Rddr"  AnL.n ina Anbro/e$. /  S) ! ! ru l  P.zcnoa! :czlca Kom6ji
oowiedzhld zcKonl ia ror)k,  So._aI  € j .  /J
CzlowiekaiPraworzqdnosci pro.jekl
pozylywnie 2 za I przeciw/ A.Sawcanld.

Iudn] wiestaw Kuchla Przewodniczqcy Komis.ji
oSwiadczyi 2e komisja lie w_ydalaolinii.

OSwiatl, Itury



lichwata estala podj9ta 8 elosami za, 3 wlrzymuj4clmi si€ I 4
pueciwnymi /A-Sawczuk, J.Berenr,T.Sroczynski,W.Kuchta/ Uchwata Nr
xl,u334 /10.

Przewo.lniczqcy Rady cminy powi€dzidl, ze kolcjny prcjekr uchwaty
dotyczy povrotania Komisji Statutowej do Vac z iqzuy.h z
opracowanien Statutu Crminy Zielona G6ra . Pzewodniczqcy podedzial
ze podobniejak pogzednie ten proj€k tez byl szczgolowo om6wiony na
konisji, czy w z$iqzku z t i r  lo izradn)c\ns p)r inia.  Pyun nie

konisji.
Komisii poprosil o zgtaszdie kandydarur do skladu

Ambrozwjcz- Sawczuk- zgtosila mdnego Tadeusza
Nask4ta.

Prasodniczacy mdy cmin) sp),l,lradne8o cry q'raza zgodq.

Radny odpowiedzial, z tak.

Radny Jerzy Zetecki- zslos hdn4Hm€ wysocka i Mieczystawa Jargasa.

Radna H.Wysocka qraz ita zgod€.

Radny M.Jargas- r6Miez ryrazjt zsode.

Radny Ireneusz Rlpson- zglosil radnego Mar;usza Rosika.

Radny Mdusz Rosik - s)rzil zgode.

Radny J6zef Barta - zglosit radnogo Wieslawa Kuchre.

Radny Wieslaw Kuchta- nie wyazil zcody .

Radna Hama Wysooka- zelosila radnego Jacka Rusinskego.

Radny Jacek Rusinski - w]razil zgod€.



Radny Tomasz Srocrynski zglosi]
Anbrozewicz- Sawczuk.

Radna Ailoniny Ambrczewicz Sawczuk- nie wymzilazgody.

Pzewodniczqcy Radyaproponowal zamkniacic lisry.

Do sklady Komisji powoldol
Radn{ Hann€ Wysockq Radnych Mariusza Rosika, tacka Rusinskiego,
Mieczystawa Jarsasa. Tadeusza Naskrera.

Na lrzewodnicz{cego Konisji zaproponowano:
Radny Jan SmoteF zaproponowat Mieczyslawa Jargasa a na z-ce Jacka
Rusinskiego.

Radny Jarcslaw Berent- na przewodnicz{cego komisji zaprclonowat
radnego Maf iusza Rosika.

Radny Mariusz Rosik nie wlnzit z8ody.

Radny Madusz Rosik- na przewodDicz{cego zapoponowat radnego

Radny Mieczyslaw Jargas- nie wyrazil zgody , jednoczejnie proponujqc na
pzewodnicz4ceso JackaRusinskiego.

Radny Jacek Rusinski- nie wlruit zgody, proponujqc jednoczeSnje na
p.zewodnicz{cego Mariusz. Rosika.

Radny Mariusz Rosik, wy.azil zgode, proponuj4c by z cq byl Jacek
Rusinski , kt6.y wyrazil zgode pelnienie funkcji.

kddydatury radnej Anloniny

Przcwodliczqcy Rady Cminy, odcz),tat sklad komisji. I
Md- '  . r  Roj i l  Dleuoani . /q.)  lomi, j : .  I
Jd.ek Rus:n, \ i  /  .d -?e.odni .  ,qrego L
Mieczyslaw Jargas- cztonek 11 I
H.,  rd q)soc<a c,  onlk l t  I
. J r . / N A k . . . ? r ! n ( ^  
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Radny Jaroslaw Bernl- sp)lal czyjezeli konisja przygotuje projekr, mdni
btdq nogli zglaszad wnioski.

Radny Tadeusz Borek, zaproponowal aby po przrgotowaniu projeku puez
Komisje zwolaa wspolne posied?-enie Komisji.

Radiy Madusz Rosik, poprosil aby wnioshi do prqjeklu statu! zgl8zai do
Pani Seketa.z na pismie.

Puewodniczqcy Radl Cminy poprosil Przewodnicz4cych Konisji o opinie.

Radna Hama Wysocka Przewodniczqca Komisji Budzetu, Rolnicrwa
i Infiastnktury i Ochrony Srodowiska powiedziata, ze komisja

uchwaly zaopiniowala poz)tywnie .

Radra AntoniDa Ambrozewicz - Sawczuk PEewodniczaca Komisii
powledziafa ze Komisja Polifyl,i Soljalnej, Zdrowia, Praw
Czlo$iekaiPrcworzqdnosc proie. t dch$al )  zdof in iowala

RadnyWieslawKuchta-PzewodnicrqcyKonisjiOiwiaty i Kultury
oswiadczlt, 2e komisia projekl uchwaly zaop:niowala pozylywnie.

t-rchwata zostata r)odi€I. jednosloinie Uchwala Nr XLI/335 /10.

)21
Przewodniczqcy Rady Gniny powiedziat, 2e kole.jny prqjekt uchwaly
doqczy wydawania czasopisma .,cmina Zielona cora, infomacje".
Przes,odniczqcy powiedzial ze podobnie jak poprzcdnie ien !rcjekt tez byl
szczeg6lowo on6wiony na komisji, czy w zwiqzku z qrm kos z radnych

Radny TonEsz Srocrynski siwierdzi] 2e dziwne jesr to ze czasopismo ma
byd wydawane dopiero ieraz a nie np., trzy l.ta wczcsricj,jak aczynati3my

I rc( i  l f formacj i  mo8ione b)c n l .  b r l r )wne.

Radna Antonina Ambrozewicz Sawczuk -stwjcdziala 2e jesi
zniesh.czona tym 2e o gdetce pomyjlano dopido w
infomator n6g1 byi wydawany w foku 2009. wydawanie gaz

2 0 1 0 ,



qryborczym moze byi odebree jako kanpania, ale Pd W6jt wczoaj na
komisji lowiedzial, ze moze obiecai 2e ani.jeden artykul nie b€dzie
poswiacon) wylqcznie jego osobie, nie badzie rez j eeo zd.jai.

Radny .Iaroslaw Berenr stwie.dzil, Ze jest przekonany, ze pismo to
kanpdla wyborcza Pana W6jic, i bedzic Ptu pronowal swoj4osobe.

Radny J6zef Bana powiedzia], ze sarr mial w4hliwofti, pfalem czy to
nje zaszkodzi. ale jezeli majaby.wniej tufoLnacje co w kadencji bylo
zrobiole. to popierafr wydarvnictwo.

Radny Madusz Rosik oswiadc?)l 2c jesl wsp6lredakroren gazelki
wydawanej w Kisielinie, uwazam ze lomysl wydawa a Cazerki cminnej
za bardzo dobry, zwlaszcza Ze zapotrzebowanie na taki mare al, jesr ba.dzo

Prze$odnicz4cy Rady Gniny polrosil PrzewodDiczqcych Komisj i o opini9.

Radna Hanna Wysocka Pzewodnicz4ca Komisji Budzeru, Rolniciwa
i Infrasnuktury i Ochrony Srodowiska powiedziala, 2e komisja
p o e \ '  L . \ a d l ) . a o p _ i o u a l d p o 4 r l q n e

Radna Antonind Ambro2euicz , Sas.zuk Przeq,odDiczqca Konisji
powiedziala ze Komisja Polityki Socjalnej, Zdrowi4 Praw
cztorviekaiPraworzqdno(ci projekt uchwaly zaopiniowata
po4,1)4vnic ltzy I glosje wstrrynujqcym si€ / A.Sawcak/.

RadDy Wieslaw Kucbta-Przewodniczqcy Konisj i O$ialy i Kultury
oiwiadczyl ze komisja prciekt uchwaly zaopiniowala pozytywnie.

Uchwalazostaia podjata 12 za,2 pzeciwnycb /J.BereDl i T.Sroczynski/ i L
wstzymujeclm sia /A.Salvcztrk/ UchwalaNrXLI/]36 /10.

Ad.8
PrzeBodDioz4cy Rady cminy, po$,icdziaize koiejny punkt !o
zapylanja radnych, w zwiqzku ?1)n prcsz€ o zglas4nrc sre:

L\
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R-ldna Anionina Ambrozewicz- Sawczuk zglosila wniosek aby na
przyszlosi jezeli be.lzie taka dua iloSi materiai6w , podzielii Sesje na
dwie czesci. NaslQpDie Pdi radna podziekowala w6jrowi za ponoc w
problemje zwiqzanym z przejazdem , zglosilam problem iPan W6j! wziql
sobie to do serca i problem romiezal w tenninie odwrotnym. Nastepnie
radna lodziQkowala dyrektorcwi Kozyze, zgl8ilm lroblcm duzcj wlgi i
problem zoslai rcziviqzdy nieeioczric , w nnieniu mieszkanc6w budynku
w Kisielinie chcialabyn mu serdecznie podziekowai. Nasrgpnie radna
zglosila tuerpelacje dotyczecq uchwaly z dnia 25 stycaia w sprawie
dodatkowego sfDagrodzenia dla Wojta Cniny, na k1or4 chcia{abym
uryskaa odpowiedz na pisnie. Wiwczas jdk Pan paDiEra i pansrwo
zstositam swoje zastrze2enia, podpienjqc sie ustawml odnosnie
przygolowania nam projeklu uchwaty, gdzie uwszaiam i uwazam dzisiaj,
ze bylo to zbyeczne, podkreilajqc ze dla Pana Wojta tzw. trzynasta lensja
i urednik6w . w zwiqzku z iym beda chciaia na piinie ra uchwala r
zdruszenie nas do gtosowmia. w Swietle pisma z dnia 17 marca 2009
,aslapcy Kancelarii Szefa rady Mini$r6w, poczym zacylowala ftagment
pisma, m6wi4cy o lym ze !.zyznanie wynagrodzenia nie wynaga podjecia
uchwary lrzez orsm stdowi:icego. C,n'li probowmo nas wrobia. Mam
wyrok z 17 pazdziemika Krajowej Rady RIO w tej sprawie .
Na pismie tez prosze o infotmacje ile w gminie lest reletbnow
kom6rkowych jakie s:t koszry na dzien 3l erudnia ibiezqce, relefonow

Wczo.aj podnosilam temat karast.oficzne8o stanu dr6g po zimje i remontu
(wietlicy.
Wojt przyobiecal ze weinic to za punkl honoru i 3wieilica b€dzie
slremontowana. Ndtgpnie radna spytala jaka jest mozliwojd
wyegzekwowmia od wla(ciciela prlvatnego budynku. rn. gospody, z
kl6rcj sypie sie b,nk ludziom nieszkaj{c}m wpobliskim budynku.

Radny Jdoslaw Berent poprosil Przewodnicz4cego aby zerkn4l kto zosta]
na Sali, spltal czy na Sesje mLisza byi zapraszani dyrekrorzy wsrysrkich
szkoi, kiedy lematy nie dotyczq oiwiab,. nastapnic spyta] czy w slruacii
kiedy na Sesji sq mieszkaicy gmnry , nie mozna by byto z uwasi na icn
obe. o:a rmicri. oor/aok I ob rll. ral, rdl, oo ono ro d/ .rdt. +dy oy i
p?ed.ra$ i . i l l c , /$  K \d , rep- ,e  rdd D n"oy ' ,  . ,q  co
Pala woj l . .  , .  . " td  t \  p t / ) :e /d /d-  i  ' id /e  n i tos pdte , .d  s  le j  L-  r r
,Radna Sawczuk $tr4cila , a tez palipapicLosy czego si€ czepilsz/. tojesl
niedvoLs/cair e . r?edn..) oald ,oro.yc n (. Lrad c) m,-a ir,,rb" r a



nie siai przed u'edenr i palia, stoi 6-7 os6b, mog4zpalii.jak jest przeMa.
Kolejna aecz Parie w6jcie to odbie.am skd8i od paru os6b, ze obslusa na
stanowisku gdzie sq wydawane dowody osobiste jesl bardzo nienita.

Radna Hanna Wysocka- zwrocila sie z proib4 o poprawe stanu dros po

PrzewodniczaJy Rady Gminy, powiedzial ze rozunie jz Pani Anronina na
zglosrcne pltania oczekuje odpo$,iedzi na pisnie.
W odpowiedzi na lytania mdnego odnoSnie zmiany porzqdku obrad, to
kdzdy radny ma prawo zglosia zmiane poz{dku , w puDkcie ,, pzyjwie
lorz4dku obrad". jezeli mdni *,1,razq zgode , porzqdek moze byi
zmieniony, a dla mieszkanc6w prewidziany i€st punkt ,,wolne wnioski i

Woit na wstepie powiedzial, ze powinniSmy na wslepie zadaa sobie
pytanie, co to jest inle.pelacja, bo u ias .jest tak ze w tym punkcie
poNsamy wszyslkre spmwy, na pltania ndnej odtowieny na pisnie, a co
dolozostalych Dtan Ioprzyjmujejejako sugeslie do dalszej pracy urzadu.

Ad. l0.
Z ca Wojta cininy. odczytal sprawozdanie z realizacji cftimego
Programu Profilaktyki i Rozwiqzywdia problen6s Alkoholo\ych oru
Pzeciwdziaiania Narkomaniiw roku 2009 / sprawozdanie w zat4czeniu /.

A d . l  l
t l
Puewodnicz:icy Rady Gminy, przedstawit inlormacje o sredniej
s1nagrodzen naszych nauczycieli, j ak ktos chce sie zaloznai z pismen.jesl
do wglqdu u Panilwy.
2l
Drusa infornacja w driu 26 sierynia ubiegleeo roku, podj€lisny
270 w sprawie rozpatrenia skargi .a dzialalnoia wojra cmi )  Z je lurd
G6ra, chodzito o wycinke dzew, zlozonq przez Panslwa N
uchvale uaaliSmy za bczasadn4 Paiistwo Noery odwolali s
Administacinego w Corzowie, ol.zymaliiny postanosrenc s
lutego 2010 roku. w ktorym to S4d postanawia odracia skarga

erdo Sildr



3/
Radny Jerzy Zetecki zaapelowal o w miar€ mozliwe ustaleniejednej ceny
za woda do mieszkaficow, zar6wno dla tych gdzic jest qybudowana siea
kanalizacyjna jak j dla tych co juz lorzysta.j4 z sieci, najbardziej
pokzywdzeni bedq ci kt6rzy nuszq jeszcze korystaa z szamb. dlatego
rnusimy apclowa6 o przyhlcz.nic sia o sieci, by umozliwii wszystkin
mieszkaicon r6wne szanse kouyslania z sicci.

w6jt , odpowiedzial, ze co do ceny wody i Sciek6w to na dzien dzisiejszy
mamy trudny okes, bo many praklycznie I ceny wody. na kolejDej sesji
pzyjorjenry ra,yfe na cent wody i Sciekl sprzedawane pzez nasz zaklad,
sesja pldowanajesl na 2 kwietnia.

Pan J6zef Nogly- mieszkaniec \!si Racula, na wslepie powiedzial ze w
zasadzie rzadko zabiera glos. ale temat dzisiejszej Sesji i okolicznosci ,
sklmiajqmnie do wypowiedzi a chodzi ru o defic)l budzetowy i wysokosC
kredyN bo az 15 nilionowego .Wiadomo ze biezqce wydatki s4 dxze,
natomlast dochody z podatku od mieszkaric6w nieslety nie wszyslko s4w
stanie pokryi, to jest jedna rzecz. Nalomiast ja sia obawiam chodzi tu o
kolejnq przykq sytuacje. chodzi lu o kolejna Spolke z.o.o do lrioreJ
wchodznny, ja si€ lu nie bade wypowiadal, podjeliscie uchwalQ i koniec Die
b€dQ tego komentowal trzeba sie z tym zgodzii, wchodziny do sp6lki ze
stref4 kt6M jak na razie jest nieNrpl.calna je(li chodzi o Fokrywanie
podalk6w od nieruchomoSci dla poszczeg6lnych gmin,lam gdzie sqwoln€
podsLrely, w o lym nie wiecie aleja nam dostep do wszystkich infomacii
inlernelowych. lak wiec czestojestem tym wszystkim pzerazory, bo st.eia
rvinnajesl i Slubicom iKoslrzynowi iGubinowi iBytomiu Odzanskicnu i
oczywiici Nowej Soli. Tak to j e$ , no natomia$ badzo duzo obiektdw , bo
zajmuje duzy teren bo ponad 100 ha, prosze sobie wyobrazia 2e zaledwie
l/3 jest ?rgospodarowana, mamy tu przyklad spaloncgo lasu. no jeszcze
druga sprawa figuruje te2 Cmina, na jakic.j podstawic Jany 3,46 czy 7 ha
grunt6w ma pod stref+/Radna Sawczuk dodata, 2e iest ro $tainionc/
Olicram sie na podstawic rozpoiz4dzenio Rady N.Iinis1.6w. w interesie
Uzadu Gminy .jest wy.jainienie tego btadx , .jezeli tak to lrzeba to
sprostowai. Ja sie obawiam . ze kole.jne lata bed:t z jcszcze wiekszyf
d e f c ) , a  o ' / o D o " . / { . l 5 m l n ,  s d i ' / -  p  .  n r l e r  b i .  . p o o o o . . 1 / r
. o  , d  / d .  i  P r .  \ l \ p i ^ .  u  S r . , 1 n  \ o  \ r r  K i  i e l  .  e  . , . r c d  J r o s  $ ,  d g a
e  o 1 . o \ . a r o b . d c o s  ' - e  l o  / r ) . . o ' . b d d  o p o $ d / r )  p r o b  c r  l .

jednoczesnie sa nie uakqae wldatki , zwi4zme z Mlq infrftuktur4ja[siF
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obawim bo mamy juz ponad 30 mln zl zainwe$oweych w ZWiK
Sp.z.o.o , a ta Spolka w dalszym ciqgu j est cheha do zywc.j got6wki. jest to
worek bez dra. Przejda do kolejnej nierozwiazan€j spra\ry, przez 7 lat
istnienia Sp6lki Ziclona G6ra MEDIA, 10 chyba wielka przesada.
Dlaczego lak siq dzieje. Prosza Panslwa osiedle Czarkowo, klore jest
faktycznic obdugiwme przez Zaklad KomuDalny s Zlwadzie, faktycznie
Po prostu nie wiem na jakiej podslawie, to.jest pzeciez dury obszar,
olbrymi teren. Zatem osiedle Czarkowo to leren pryvatny, grunry osob
fizycznych, kt6tzy przekazali lonad l0 ha grunlow pod drosi , ktore terr
sq wtasnosci4 gniny. Osoby Uzyczne sq zaintercsowane , po prosiu
nieskonczonyn utrzymywaniem sp6iki MEDIA ,bo onc sq zainte.esowane
rozbudow4 inlrastruktury. Ja tylko sie powolam na ieden elemen! , jest to
dokumenl protok6l Nf I z roku 2008 . w kldrym wla$iciele naciskaj{ na
budowe sieci kanalizacyjnej . Dalej Pd Nosly przedstawii sklad osobowy
Rady nadDrczej . podke(lajqc ze nie pobielajq wlnasrodzenia a swoja
ptuct.Nastilnie Pan No-qly powiedzial, ze nie bedzie wydicnial nazwisk
wlaicicieli, ale najwiekszym jest Pan Jacek Goicianski aana postaa z
Drzonkowa z lat 93-9,1, sprawa byla caly czas watkos'ana, oraz jeszcze
dwa stowarzyszenia. Towazysiwo obrolu nieruchomosciami AGRO SA
w WaNzawie omz AGRO SP.zoo w Poznaniu , one dysponuj4i4cznie dosi
du2ym arealen, one przekaaly gninie 5 E7 ha na drogi. Utrzlmywdie
tej Spotki jesl w ich inreresie, liczy sie kuda zlo16wka, dlaieSo ta sprawQ
nusimy rozstrzygnqc. Ladowanie lieniedzy w Nowy Kisielin, to kolejna

Przewodricz4cy Rady Gmin
Zielona G6m o sodT l4 ' " .

ij Rddy Gmlny

Rady Gminy
ft! Zete.ki


